

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announced today that he will be visiting Britain en route to Brussels for Ministerial Meetings with The North Atlantic Council, December 9 and 10. While in the United Kingdom, Mr. Jamieson will have discussions with The Right Honourable Anthony Crosland, Secretary of State for Foreign and Commonwealth Affairs; The Right Honourable Dennis Healey, Chancellor of the Exchequer and The Right Honourable Roy Jenkins who, in January 1977, becomes President for the Commission of European Communities. At these meetings it is expected that a wide range of bilateral and international issues will be reviewed.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui qu'il s'arrêtera en Grande-Bretagne avant de se rendre à Bruxelles pour assister aux réunions ministérielles du Conseil de l'Atlantique Nord, les 9 et 10 décembre prochains. Pendant son séjour au Royaume-Uni, M. Jamieson s'entretiendra avec le très honorable Anthony Crosland, Secrétaire d'Etat aux Affaires étrangères et du Commonwealth, le très honorable Dennis Healey, Chancelier de l'Echiquier, et le très honorable Roy Jenkins, qui deviendra Président de la Commission des Communautés européennes en janvier 1977. Il est prévu que ces entretiens porteront sur une vaste gamme de questions bilatérales et internationales.